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Być może luty będzie dla Rabki-Zdroju jednym z najbardziej przełomowych miesięcy w 2016
roku. Właśnie w lutym odbyło się pierwsze spotkanie dotyczące rewitalizacji. Tym samym
rozpoczęto prace nad strategicznym dla rozwoju Rabki-Zdroju dokumentem, który pozwoli
samorządowi, a także innym podmiotom, sięgnąć po środki z Unii Europejskiej na rewitalizację
przestrzeni publicznej. Także w tym miesiącu nasza gmina przystąpiła do opracowania Planu
Rozwoju Uzdrowiska Rabka-Zdrój na lata 2016 – 2023, który ma określić działania zmierzające
do zrównoważonego rozwoju obszaru Uzdrowiska. Również ten projekt jest niezbędny do
pozyskiwania funduszy z UE w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Małopolskiego na lata 2014-2020. Ale zacznijmy od początku:

  

Piotr Kolecki: Pani Burmistrz, co w Rabce będzie rewitalizowane?
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